
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

32. Týždeň 

Pondelok 5.8. : 

V pondelok pracovníci VPP kosili obecné pozemky. 

Hneď ráno som mal lekárske vyšetrenie a hneď ako som sa vrátil som 

mal dohodnuté jedno stretnutie s majiteľom pozemku, na ktorom 

robí terénne úpravy a zaujímal sa o možnosť odkúpenia časti 

susedného pozemku, ktorý patrí obci alebo jeho prenájom. Vysvetlil 

som mu ako má postupovať pri podaní žiadosti. 

Doobeda som mal ešte zaujímavý telefonát od bývalej pani starostky 

obce Turček, ktorá sa zaujímala o pozemok pre svojich známych, ale 

medzičasom som už s nimi telefonoval a dohodli sme sa na stretnutí, 

keď sa vrátia z dovolenky. Ten telefonát ma veľmi potešil, lebo bolo 

milé počúvať od starostky, ktorá slúžila obci vyše tridsať rokov a čo 

ma najviac prekvapilo bolo to, že číta moje články a páči sa jej tento 

typ komunikácie s občanmi.  

Rozprávali sme sa aj o možnosti jej vystúpenia u nás v rámci nejakého 

kultúrneho podujatia. Dúfam, že sa to podarí a keď to teraz číta 

poviem len jedno pani Starostka pozdravujem ťa.  

V doobedných hodinách sa udiala vec, ktorú som dlhšie odkladal, ale 

v pondelok už nebolo cesty späť a to zlučovanie odberných miest 

v obci. Zrušili sa celkovo štyri odberné miesta a budeme tak ako obec 

platiť menej za elektrickú energiu, resp. za odberné miesto. Trošku 

nám to skomplikovalo situáciu, lebo napríklad v budove obecného 

úradu sme pri zrušení odberného miesta vypli horné poschodie 

a naše dôchodkyne tak boli na deň bez prúdu, ale zvládli sme to bez 

väčších komplikácii.   

V pondelok bolo dlhodobo plánované aj zasadnutie obecného 

zastupiteľstva a to najmä kvôli plánovanej voľbe hlavného kontrolóra 

obce, ale samozrejme bolo tam viac bodov.  



Všetko sme pripravili a ako to už v živote chodí, vždy sa môže niečo 

pokaziť. V tomto prípade to bol telefón, na ktorý sa robí záznam zo 

zastupiteľstva a tak sme použili druhý a tam sa nešťastnou náhodou 

nenahral zvuk. Na začiatku som zapol nahrávanie zvuku na 

služobnom telefóne a toto bol jediný zdroj, ktorý som použil na video. 

Viac o zastupiteľstve v slove na záver. 

Utorok 6.8. : 

Pracovníci VPP pokračovali v kosení trávy. 

Doobeda som bol v Turčianskych Tepliciach na spoločnej úradovni 

zaniesť dokumenty na spracovanie. 

Cestou som sa zastavil v predajni elektra, kde som kúpil potrebné veci 

na spájanie odberných miest po včerajšom odpájaní. Tu by som chcel 

veľmi poďakovať nášmu elektrikárovi, ktorého samozrejme všetci 

poznáme a odviedol skvelú prácu, tak ako vždy.  

V utorok som mal ešte jedno stretnutie ohľadom opravy školy, kde 

som záujemcovi poskytol všetky informácie, ktoré som mohol 

poskytnúť.  

V neskorých poobedných hodinách sa podarilo spojiť odberné miesta 

v budove obecného úradu a postarali sa o to náš elektrikár z obce 

a asistoval mu zamestnanec obce. 

 

Streda 7.8: 

V stredu pracovníci kosili obecný park v strede obce a druhá časť 

robila prípravu na prepojenie kábla škôlky a futbalového ihriska.  

Keď som bol v areáli škôlky, skontroloval som aj prípravu vnútorných 

priestorov. Tu by bolo treba povedať, že aj ja som len človek a že som 

pri návale povinnosti pozabudol poslať pracovníčku ku upratovačke 

a samozrejme, že to bola moja chyba. Za chybu som sa ospravedlnil 

a dohodli sme sa na ďalšom postupe. 



Doobeda sa na obecný úrad dostavili pracovníci firmy, ktorá spravuje 

obecný rozhlas v našej obci a urobili sme menšiu generálku zariadení 

u nás. Problém bol v tom, že zariadenie sa skladá z dvoch častí a bolo 

to nastavené tak, že v kancelárii prvého príjmu bola jedna časť 

a v miestnosti klubu dôchodcov na poschodí druhá časť. Keď sa 

systém „zblázni“ a treba ho resetovať je to komplikácia. Po úprave 

kancelárie prvého kontaktu a doplnení novej skrine z peňazí určených 

od štátu sme mohli všetku techniku presunúť na jedno miesto a tak 

v prípade poruchy reagovať rýchlejšie a hlavne mať to celý čas pod 

dohľadom.  

Poobede som mal stretnutie ohľadom sobotnej akcie letného dňa 

s rodinou, kde sme dolaďovali posledné detaily akcie, ktorú sme 

plánovali niečo vyše troch týždňov.  

V stredu sa v neskorých poobedných hodinách podarilo spojiť 

odberné miesta aj v budove obecného domu. 

 

Štvrtok 8.8: 

Pracovníci VPP kosili trávu v obci. 

Ja som mal stretnutie pri futbalovom ihrisku kde som riešil možnosti 

prenájmu obecného pozemku na mieste. Ako vždy som vysvetlil 

zákonné postupy a procesy, ktoré treba dodržať. 

Vo štvrtok som bol spolu aj s jednou pracovníčkou obecného úradu 

v Martine na nákup materiálu, ktorý chýbal do konca rekonštrukcie 

kancelárie prvého kontaktu a navyše sa dokupovali aj veci na sobotnú 

akciu- Letného dňa s rodinou.  

Poobede som spolu so zamestnancom obce a našim elektrikárom 

zapájali elektrinu na futbalovom ihrisku ku budove škôlky. Celá akcia 

sa nezaobišla bez komplikácii, ale mali sme jeden spoločný ciel 

zvládnuť to a to sa aj podarilo. 

 



Piatok 9.8.: 

V piatok od rána sme  začali prípravy na sobotnú akciu Letného dňa 

s rodinou. 

Všetci pracovníci a čiastočne aj ja sme pripravovali všetko na úspešnú 

sobotnú akciu. 

Postavili sme stany na mieste, kde sme sa dohodli na porade v stredu 

a vytlačili sme všetky potrebné dokumenty. 

Vyskúšali sme aj prepojenie elektrickej energie, ktoré sme spravili 

deň predtým. Vyskúšali sme zapojiť všetko naraz vrátane fritéz 

a všetkých „žrútov“ elektrickej energie a po dobrom rozdelení fáz nič 

nevypadlo a obišlo sa to bez problémov. Tu by som chcel poďakovať 

všetkým rodinným príslušníkom, ktorí pomohli pri realizácii aj 

elektrickej prípojky na ihrisko, tak aby sme to stihli. 

Poobede sme mali smutnú udalosť a to pohreb jedného nášho 

spoluobčana. Vďaka početnej rodine, ktorá sa prišla rozlúčiť bol 

pohreb po dlhej dobe v kostole.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

 

Na záver by som chcel poďakovať všetkým, ktorí sa podieľali na 

príprave a realizácii Letného dňa s rodinou v sobotu.  

Túto akciu sme pripravovali dlhšie a cieľom malo byť spoločne 

strávený čas s rodinou v peknom areáli futbalového ihriska 

v Sklenom. 

Počasie vyšlo perfektne a futbalový zápas mladých tu dlho nebol 

a navyše ešte aj s víťazstvo Skleného, čo viac dodať. 

Atrakcií bolo dosť a myslím, že všetci ktorí tam boli, mohli byť 

spokojní.  

Po odporúčaní kontrolórky na základe správy, ktorá bola prednesená 

na verejnom obecnom zastupiteľstve, sme pristúpili na systém 

platenia pomocou kupónov. Systém fungoval spôsobom, že jeden 

kupón mal hodnotu 0,5 eur a  v bufete mohli ľudia zaplatiť kupónmi. 

Peniaze mal na starosti zamestnanec obce.  

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň 12.8.2024 


